
Vragenhalfuur gemeenteraad, actieve terugkoppeling college Raadsvergadering Hof 
van Twente 11 juli 2023 
 
Vragenhalfuur gemeenteraad 
PvdA 
Van omwonenden krijgen wij de melding dat de stank afkomstig van ABZ weer sterk is 
toegenomen de laatste tijd. De opbouw, die ervoor zou zorgen volgens de fabriek, dat de 
stank minder zou worden, blijkt volgens hen absoluut niet te werken.  
Vraag: is de wethouder bekend met deze klacht en is geurhinder nog onderwerp van 
gesprek tussen gemeente en ABZ? 
 
InB: Wanneer mag de raad de toegezegde beantwoording over lelieteelt verwachten? 
 
Actieve Informatieplicht 

Raadslid Rikkert: uit de commissie Informatieveiligheid. 

Raadslid Kalter: uit de auditcommissie. 

Wethouder Rohaan: Huishoudelijke Ondersteuning. 

Wethouder Meulenkamp: Organisatieontwikkeling. 

 

 

 


